



MÖSZ Hírek (2020.10.22.)

IGY VÁLTOZIK AZ EGÉSZSÉGÜGYI SZAKDOLGOZÓK BÉRTÁBLÁJA 2020. NOVEMBER 1-TŐL!

A jogállási törvény az alkalmazott egészségügyi szakdolgozók, valamint a kormány által rendeletben meghatározott egészségügyben dolgozók számára – az egészségügyi tevékenységgel járó különös felelősségre és az egészségügyi dolgozók leterheltségére tekintettel – a sajátos ágazati előmeneteli szabályokat állapít meg.

Az ágazati előmeneteli szabályok keretében foglalkoztatott egészségügyi szakdolgozó és egészségügyben dolgozó havi alapbére (garantált illetménye) nem lehet kevesebb, mint a 2020. november 1-től hatályos bértáblában foglalt összeg.

A béremelés mértékét befolyásolhatja a mindenkor évi minimálbér és garantált bérminimum összege. A legalább középfokú iskolai végzettséget, illetve középfokú szakképzettséget igénylő munkakörben foglalkoztatott közalkalmazott garantált bérminimuma 2020-ban 210.600 forint. Akinek a bértábla szerinti garantált illetménye nem éri el a garantált bérminimum összegét, annak fel kell kerekíteni a garantált illetményét (B1-B8 fizetési osztály).

Az egészségügyi szakdolgozó jogállású mentődolgozókat 2020. november 1-i hatállyal kell átsorolni az egészségügyi szakdolgozói bértábla szerinti garantált illetményre (alapbérré). Így az új bértáblának megfelelő illetménynek a december havi kifizetésben kell megjelenennie.

A 2020. november 1-től hatályos szakdolgozói bértábla (a garantált bérminimum nem érinti):

Szint	Évek	A	B	C	D	E	F	G	H	I	J
1	0–3	202 349	218 535	246 920	253 974	272 787	337 456	348 038	352 742	360 385	385 664
2	4–6	204 776	222 178	250 447	258 678	281 018	349 214	360 972	369 203	378 022	405 653
3	7–9	207 204	225 821	253 974	263 381	289 248	360 972	373 906	385 664	395 659	425 641
4	10–12	209 632	229 463	257 502	268 084	297 479	372 730	386 840	402 125	413 296	445 630
5	13–15	212 061	233 104	261 029	272 787	305 710	384 488	399 774	418 586	430 933	465 618
6	16–18	214 489	236 747	264 557	277 490	313 940	396 246	412 707	435 048	448 570	485 607
7	19–21	216 917	240 389	268 084	282 194	322 171	408 004	425 641	451 509	466 207	505 597
8	22–24	219 346	244 032	271 611	286 897	330 401	419 762	438 575	467 970	483 844	525 586
9	25–27	221 773	247 674	275 139	291 600	338 632	431 520	451 509	484 431	501 481	545 574
10	28–30	224 201	251 316	278 666	296 303	346 863	443 278	464 443	500 892	519 118	565 563
11	31–33	226 630	254 958	282 194	301 006	355 093	455 036	477 376	517 355	536 755	585 551
12	34–36	229 058	258 601	285 721	305 710	363 324	466 794	490 310	533 816	554 392	605 540
13	37–39	231 486	262 243	289 248	310 413	371 554	478 552	503 245	550 277	572 029	625 529
14	40–42	233 915	265 884	292 776	315 116	379 785	490 310	516 179	566 739	589 666	645 517
15	43–45	236 343	269 527	296 303	319 819	388 016	502 070	529 113	583 200	607 303	665 506
16	46–48	238 794	273 219	299 873	324 593	396 425	514 109	542 370	600 139	625 468	686 114
17	49–51	241 275	276 961	303 486	329 437	405 016	526 439	555 960	617 571	644 175	707 360



2020. november 1-től a tényleges alapbéremelés az alábbi mértékben (%) teljesül:

Szint	Évek	A	B	C	D	E	F	G	H	I	J
1	0–3	116,5%	103,8%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
2	4–6	116,5%	105,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
3	7–9	116,5%	107,2%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
4	10–12	116,5%	109,0%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
5	13–15	116,5%	110,7%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
6	16–18	116,5%	112,4%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
7	19–21	116,5%	114,1%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
8	22–24	116,5%	115,9%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
9	25–27	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
10	28–30	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
11	31–33	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
12	34–36	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
13	37–39	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
14	40–42	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
15	43–45	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
16	46–48	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%
17	49–51	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%	116,5%

2020. november 1-től a tényleges alapbéremelés az alábbi összegekben (Ft) teljesül:

Szint	Évek	A	B	C	D	E	F	G	H	I	J
1	0–3	28 659	7 935	34 972	35 970	38 635	47 794	49 293	49 960	51 042	54 622
2	4–6	29 003	11 578	35 471	36 637	39 801	49 459	51 125	52 291	53 540	57 453
3	7–9	29 347	15 221	35 970	37 303	40 966	51 125	52 957	54 622	56 038	60 284
4	10–12	29 690	18 863	36 470	37 969	42 132	52 790	54 789	56 953	58 535	63 115
5	13–15	30 035	22 504	36 970	38 635	43 298	54 455	56 621	59 284	61 033	65 946
6	16–18	30 378	26 147	37 470	39 301	44 463	56 121	58 452	61 617	63 531	68 777
7	19–21	30 722	29 789	37 969	39 968	45 630	57 786	60 284	63 948	66 029	71 608
8	22–24	31 066	33 432	38 468	40 634	46 795	59 451	62 116	66 279	68 527	74 440
9	25–27	31 410	35 078	38 968	41 300	47 961	61 116	63 948	68 610	71 025	77 270
10	28–30	31 754	35 594	39 468	41 966	49 127	62 782	65 780	70 941	73 523	80 101
11	31–33	32 098	36 110	39 968	42 631	50 292	64 447	67 611	73 273	76 021	82 932
12	34–36	32 442	36 626	40 467	43 298	51 458	66 112	69 443	75 605	78 519	85 763
13	37–39	32 785	37 141	40 966	43 964	52 623	67 778	71 275	77 936	81 017	88 594
14	40–42	33 130	37 657	41 466	44 630	53 789	69 443	73 107	80 268	83 515	91 425
15	43–45	33 473	38 173	41 966	45 296	54 955	71 109	74 939	82 599	86 013	94 256
16	46–48	33 820	38 696	42 471	45 972	56 146	72 814	76 817	84 998	88 586	97 175
17	49–51	34 172	39 226	42 983	46 658	57 363	74 560	78 741	87 467	91 235	100 184